



១៣- បានចូលរួមប្រជុំពិភាក្សា ស្តីពីការបង្កើតបន្ថែមអនុគណនីចំណូល និងអនុគណនីចំណាយថ្មី សម្រាប់ បេឡាជាតិសន្តិសុខសង្គម សម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល បេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន និងបេឡាជាតិសន្តិសុខសង្គម។

១៤- បានចូលរួមប្រជុំពិភាក្សា និងដោះស្រាយបញ្ហា លើការកាត់ត្រាចំណូលមិនឆ្លងកាត់រតនាគារក្នុងឆ្នាំ ២០១៧ ដែលត្រូវធ្វើសន្ទនាកម្មចូលក្នុងប្រព័ន្ធ FMIS ។

១៥- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា ស្តីពីការពិនិត្យលទ្ធភាពកុការធ្វើសន្ទនាកម្មស្ថិតិហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋាភិបាល ជាមួយ ប្រព័ន្ធ FMIS ។

១៦- បានចូលរួមធ្វើតេស្តរបាយការណ៍ចំណូល ចំណាយសាច់ប្រាក់ (R09) នៅក្នុងប្រព័ន្ធ FMIS ។

១៧- បានធ្វើតេស្តរបាយការណ៍ R37 (តារាង “ក”) និងផ្ទៀងផ្ទាត់តួលេខឆ្នាំ២០១៦ និង២០១៧បាន ត្រឹមត្រូវ។ដោយឡែកសម្រាប់តួលេខ ឆ្នាំ២០១៨ នៅពុំទាន់បានធ្វើតេស្តនៅឡើយទេ។

១៨- បានរៀបចំសេចក្តីណែនាំ ស្តីពីការប្រើប្រាស់គណនីចំណាយថវិកាសេវាសង្គមរបស់រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត។

១៩- បានរៀបចំបន្តកិច្ចប្រជុំជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារ និងអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុថ្នាក់ក្រោមជាតិ ស្តីពីការបែងចែកចំណូលពន្ធ និងចំណូលពន្ធលើអចលនទ្រព្យជូនរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

២០- បានចូលរួមវគ្គបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីគណនីទោលរបស់អគ្គនាយកដ្ឋានរតនាគារជាតិ នៅប្រទេស បារាំង។

២១- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា អំពីលំហូរថវិកា និងការបង្កើតបន្ថែមអនុគណនីចំណាយថវិកា និងអនុ គណនីចំណូលថវិការបស់ បេឡាជាតិសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល (បជស) និងបេឡាជាតិអតីតយុទ្ធ ជន(បជអ) ជាមួយតំណាងនាយកដ្ឋានហិរញ្ញកិច្ច តំណាងអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលហិរញ្ញវត្ថុថ្នាក់ក្រោមជាតិ មន្ត្រី ត្រួតពិនិត្យហិរញ្ញវត្ថុប្រចាំនៅបេឡាជាតិសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល (បជស) និងបេឡាជាតិអតីត យុទ្ធជន (បជអ)។

២២- បានរៀបចំលិខិតស្នើសុំគោលការណ៍អនុវត្ត ស្តីពីលំហូរថវិកាបិទកិច្ចបញ្ជីកាតណេនេយ្យរបស់បេឡា ជាតិសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល (បជស) និងបេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន (បជអ) នៅឆ្នាំ២០១៩។

២៣- បានរៀបចំប្រកាសបំពេញបន្ថែមអនុគណនីមួយចំនួន លើប្រកាសលេខ ១២១២ និងប្រកាសលេខ ៥២៣។

២៤- ក្រុមការងារអធិការកិច្ចបានចុះពិនិត្យកិច្ចបញ្ជីកាតណេនេយ្យ សម្រាប់ការិយបរិច្ឆេទ២០១៧ និងបណ្តា ឆ្នាំពាក់ព័ន្ធនៅរតនាគារខេត្តបាត់ដំបង ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ និងខេត្តស្ទឹងត្រែង ។

២៥- គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់បានចុះត្រួតពិនិត្យ និងផ្ទៀងផ្ទាត់ដើម្បី កម្ទេចឯកសារដែលអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ឆ្នាំ២០០៦ នៅរតនាគារខេត្តកំពង់ធំ។

**II-ទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែសីហា ឆ្នាំ២០១៨-**

អគ្គនាយកដ្ឋានរតនាគារជាតិមានទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែសីហា ឆ្នាំ២០១៨មានដូចខាងក្រោម៖

១- ត្រូវបន្តជំរុញលើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សជូនមន្ត្រីរាជការ និងកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធឱ្យបានទាន់ក្នុងខែ។

២- បន្តជំរុញរតនាគាររាជធានី ខេត្ត ឱ្យបន្តពង្រឹងគុណភាពរបាយការណ៍ចំណាយថវិកា ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនិង ទាន់ពេលវេលា។

៣- បន្តបំប៉នសមត្ថភាពការងាររបស់មន្ត្រីជំនាញ លើការត្រួតពិនិត្យការអនុវត្តចំណាយថវិកា ឱ្យបានត្រឹមត្រូវតាម នីតិវិធីហិរញ្ញវត្ថុ និងស្របតាមបច្ចុប្បន្នភាពនៃលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តិ។

៤- បន្តណែនាំនិងបណ្តុះបណ្តាលក្រសួង ស្ថាប័ន និងអង្គភាពថវិកាលើការងារពាក់ព័ន្ធនឹងការអនុវត្តចំណាយ តាមរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទាន និងចំណាត់ថ្នាក់ទាំង៧នៃមាតិកាថវិកា។

៥- បន្តរៀបចំឯកសារពាក់ព័ន្ធ និងសេចក្តីព្រាងច្បាប់ទូទាត់ថវិកាឆ្នាំ២០១៧ ដើម្បីរៀបចំកិច្ចប្រជុំក្រុមការងារ ក.ច.ទ លើកទី១។

៦- បន្តសហការជាមួយក្រុមការងារ ITD ដើម្បីរៀបចំរបាយការណ៍ចំណាយថវិកាចេញពីប្រព័ន្ធ FMIS ជាពិសេស របាយការណ៍សម្រាប់បម្រើដល់ការរៀបចំសេចក្តីព្រាងច្បាប់ទូទាត់ថវិកាប្រចាំឆ្នាំ។

៧- បន្តជម្រុញការដោះស្រាយបញ្ហាមួយចំនួន អំពីការប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធ NRMIS ។

៨- បន្តសហការក្នុងការងារធ្វើសវនកម្មលើឯកសារចំណូលឆ្នាំ២០១៧ របស់អង្គភាពសវនកម្មផ្ទៃក្នុង និងសវនកម្មជាតិ។

៩- រៀបចំសេចក្តីណែនាំ ស្តីពីកិច្ចបញ្ជាក់ចំណូលជាប្រាក់ដុល្លារនៅតាមរាជធានី ខេត្ត។

១១- រៀបចំសេចក្តីណែនាំ ស្តីពីការបំពេញអាណត្តិបើកប្រាក់(អាណត្តិផ្ទៃក្នុង) របស់គ្រឹះស្ថានសាធារណរដ្ឋបាល។

១២- រៀបចំសេចក្តីណែនាំ ស្តីពីការប្រើប្រាស់មតិកាចំណូល ចំណាយថវិកា លើសេវាកម្មសង្គមរបស់រដ្ឋបាល រាជធានី ខេត្ត។

១៣- បន្តកិច្ចប្រជុំជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារ អគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ស្តីពីការ បែងចែកចំណូលពន្ធលើឈ្នួលអចលនទ្រព្យ ជូនរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

១៤- អធិការកិច្ចរតនាគារ ត្រូវចុះត្រួតពិនិត្យការងាររតនាគាររាជធានី ខេត្តសម្រាប់ការិយបរិច្ឆេទ២០១៧ និងបណ្តាឆ្នាំពាក់ព័ន្ធជាបន្តបន្ទាប់ទៀត។

១៥- គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ ត្រូវបន្តចុះដុតកម្ទេចឯកសារឆ្នាំ២០០៦ នៅតាមបណ្តារតនាគារខេត្តជាបន្តទៀត។